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Andre saker/spørsmål 

Plan- og kommunalteknisk utval - 088/22

PL - behandling:
Utvalet ønskjer å sjå nærare på vurderingane rundt buplikt og ønskjer eit møte med innspel frå Siren 
Elise Tømmerbakke, Statsforvaltaren, gjerne i samband med møte med politisk arbeidsgruppe for 
KPA.

---------------------------------------------------------------------------------------------------

Johannes Haugland, SP, hadde eit spørsmål knytta til tilstand på den kommunale kaien på Bruvik:

Leiar for teknisk forvaltning ga slikt svar: Kommunen innhenta rapport frå Safecontrol i 2015 og har 
gjort nokre mindre utbetringar. Det er bestilt ein ny gjennomgang av dei kommunale kaiane og 
denne vil verte gjennomført i haust. Deretter kan ein leggje ein plan for utbetringar

Utvalet bad om at både kyrkjekaien på Hamre og i Haus vart teken med i denne. 

Johannes Haugland, SP, hadde eit spørsmål knytta til bustadfeltet på Bruvik

Leiar for teknisk forvaltning ga slikt svar: det er dialog, men det er ikkje landa nokon avtale på 
noverande tidspunkt. Dette vil jobbast med utover hausten.

Øyvind Litland, AP, hadde eit spørsmål om olje-søl i Lonevåg, og om kva som er situasjonen no.

Leiar for teknisk forvaltning ga slikt svar: Eg har ikkje noko meir informasjon her, men eg kan få meir 
informasjon som kan verte sendt ut i etterkant av møte.

Øyvind Litland, AP, hadde spørsmål om det er noko nytt i saka om Tribuneparken på Valestrand.

Leiar for teknisk forvaltning ga slikt svar: Dei har starta innan dei 3 årane dei skulle og kommunen har 
ikkje nokon praksis på å følgje dette nærare opp utover dette. Om praksis på oppfølging av slike 
tilfelle skal endrast må ein likehandsame alle.

Alf Terje Mortensen, FRP, hadde eit spørsmål om kva som er status i sak om prosjektet 
parkering/busslomme på Valestrand.

Leiar for teknisk forvaltning ga slikt svar: Status er at vi trengte å få mindre endringar frå 



prosjekterande. De har vi fått denne veken, så no skal vi få lagt dette ut så fort som mogleg, og med 
ein utlysingstekst som er tenleg sett frå kommunen si side.

Alf Terje Mortensen, FRP hadde eit spørsmål knytta til ein klagesak på Gnr.47/Bnr.3 (Hannisdalen) 
om ein rubbhall og når denne kjem til handsaming.

Leiar for teknisk forvaltning ga slikt svar: Søknaden frå 2019 er avslått. Det er ikkje motteke noko 
klage på det såvidt eg kan sjå. Eg ber om at klagar må sende inn på nytt eller eventuelt sende inn 
skriftlig etterlysning på dette til kommunen.

-------------------------------------------------------------------------------------------------

Sak om kvotefri avskyting av hjortekalv:
Utvalsleiaren gjorde slikt framlegg: Alle vald får tildelt fri avskyting av hjortekalv jf. Miljødirektoraret 
sitt vedtak av 23.08.2022, ref: 2022/7129. Utvalet ber valda følgje føringane frå Miljødirektoratet.

AVRØYSTING:
Samrøystes vedteke

PL - vedtak:
Sak om kvotefri avskyting av hjortekalv:
Alle vald får tildelt fri avskyting av hjortekalv jf. Miljødirektoraret sitt vedtak av 23.08.2022, ref: 
2022/7129. Utvalet ber valda følgje føringane som går fram av brevet med vedtak frå 
miljødirektoratet.

Saksopplysningar:


